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Dank voor je felicitaties ^^^zoals je gelezen zult hebben vraagt het kabinet het OMT advies over mondkapjes dat even

afwachten om te zien of contact nodig is
~

Groet

1Q 2e

|@cbl nl

Verzonden woensdag 22 juli 2020 14 08

Aan

Onderwerp felicitatie en vraag mondkapjes

10 28 10 2eVan

10X26 10 2e |@minvws nl

Hi 10 2e

10 2e Ook hier zullen we elkaar waarschijnlijk weer

met enige regelmaat tegenkomen

Ik mail je nu met een vraag over mondkapjes De afgelopen periode hebben we hie rover meerdere malen contact gehad met

I0 2e

Wij hebben de afgelopen maanden altijd de richtlijnen van de RIVM gevolgd Zowel voor adviezen en instructies richting onze

medewerkers als de oproep om 1 5 meter afstand te houden richting consumenten Op basis van de informatie van de RIVM

hebben wij geconcludeerd dat gebruik van mondkapjes door medewerkers niet noodzakelijk is De werking van mondkapjes is naar

verluidt zelfs twijfelachtig zelfs mogelijk negatief omdat mensen dan weer onvoorzichtiger kunnen worden en minder afstand gaan

houden bijvoorbeeld van de winkelmedewerkers

Wij zien nu echter ook de ontwikkelingen in het buitenland rondom het gebruik van mondkapjes en kunnen ons voorstellen dat dit

een gespreksonderwerp is binnen het OMT Indien mondkapjes nodig worden en de overheid uitspraken gaat doen over het

gebruik in publieke ruimtes zoals supermarkten dan worden we hier graag tijdig bij betrokken Dit om vervelende situaties zoals in

omliggende landen te voorkomen Het zal waarschijnlijk best een uitdaging worden om toezicht te houden op zo n maatregel dus

het zou fijn zijn als we hierover met iemand verder kunnen spreken

Ik hoor graag of je ons hiermee kunt helpen

Met vriendelijke groet


